
 

 

ZÁPIS  

zo 66. valného zhromaždenia Slovenského olympijského a športového 

výboru (VZ SOŠV), konaného dňa 28. júna 2024 v hoteli NH Gate One 

v Bratislave 

 

Prítomní: 

Na začiatku rokovania o 10.10 h sa prezentovalo z 94 pozvaných členov SOŠV disponujúcich 

132 hlasmi 47 členov (t. j. 50%), celkove disponujúcich 76 hlasmi, čo znamenalo 57,6% 

všetkých hlasov. 

 

Počas rokovania sa neskorším príchodom plénum postupne rozšírilo a z 94 pozvaných členov 

SOŠV disponujúcich 132 hlasmi bolo prítomných 49 členov (t. j. 52,1%), celkove 

disponujúcich 79 hlasmi, čo znamenalo 59,8% všetkých hlasov. 

 

Ospravedlnení členovia SOŠV: spolu 42 s 50 hlasmi - Danka Barteková (členka MOV), Ján 

Magdoško (slovenský rýchlokorčuliarsky zväz), Zuzana Rehák-Štefečeková (olympionik), 

Martina Gogolová (olympionik), Matej Beňuš (olympionik), Filip Polášek (olympionik), 

Andrej Kuffa (Slovenská basketbalová asociácia), Milan Majtán (Slovenský zväz bobistov), 

Marton Mydlík (Slovenský zväz jachtingu), Zuzana Bačiak Masaryková (Slovenská 

jazdecká federácia), Michal Mihálik (Slovenská rugbyová únia), Viera Bachárová 

Findurová (Slovenský zväz sánkarov), Peter Svätojánsky (Slovenská skialpinistická 

asociácia), Atilla Érsek (Slovenský šermiarsky zväz), Lukáš Kováč (Slovenský biliardový 

zväz), Ján Macko (Slovenský zväz boccie), Martin Kopejko (Slovenský zväz florbalu), 

Vladimír Merkovský (Slovenský bowlingový zväz), Peter Kysel (Slovenská asociácia 

čínskeho WU SHU), František Drgoň (Slovenský zväz dráhového golfu), Viera Sonogová 

(Slovenský zväz korfbalu), Martin Lukáč (Slovenská asociácia go), Tatiana Kašlíková 

(Slovenská motocyklová federácia), Róbert Kajánek (Slovenská Muay Thai Asociácia), 

Miroslav Jančiar (Slovenský Národný Aeroklub generála M. R. Štefánika), Roman Baláž 

(Zväz potápačov Slovenska), František Bunta (Slovenská softbalová asociácia), Mojmír 

Jankovič (Slovenská squashová asociácia), Andrej Patráš (Slovenský zväz orientačných 

športov), Alexander Vaško (Slovenský zväz vodného lyžovania a wakeboardingu), Marián 

Jung (Slovenský zväz vodného motorizmu), Anton Javorka (Kalokagatia na Slovensku), 

Martin Pupiš (Univerzita Mateja Bela v Banskej Bystrici), Peter Toman (Slovenská asociácia 

športu na školách), Branislav Delej (Slovenská spoločnosť telovýchovného lekárstva), 

Dominika Nestarcová (Špeciálne olympiády Slovensko), Juraj Minčík (Športové centrum 

polície), Viktor Bielik (Univerzita Komenského Bratislava - Fakulta telesnej výchovy a športu), 

Michal Martikán (osobnosť), Mária Jasenčáková (osobnosť), Jozef Krnáč (osobnosť), 

Róbert Vittek (osobnosť). 

 

 

 

BOD 1: OTVORENIE 

 

   Olympijská hymna.  

   Generálny sekretár SOŠV Jozef Liba na úvod privítal všetkých hostí prítomných  

na 66. valnom zhromaždení Slovenského olympijského a športového výboru (66. VZ SOŠV) 

a požiadal prezidenta Slovenského olympijského a športového výboru A. Siekela o otvorenie 

valného zhromaždenia a úvodný príhovor.  



 

 

 

   Prezident SOŠV Anton Siekel privítal všetkých zúčastnených na valnom zhromaždení 

Slovenského olympijského a športového výboru. Uviedol, že hlavnou témou tohto valného 

zhromaždenia je pripravenosť olympijského tímu na OH v Paríži 2024 a schválenie členov 

výpravy na tieto OH.  

A. Siekel odovzdal slovo generálnemu sekretárovi SOŠV J. Libovi a požiadal ho o skúšku 

elektronického hlasovania prítomných delegátov, ale aj delegátov, ktorí sú pripojení online.     

   

 

BOD 2: SCHVÁLENIE PROGRAMU 66. VZ SOŠV, ROKOVACIEHO PORIADKU  

66. VZ SOŠV A  ZÁPISNICE Z 65. VZ SOŠV 

 

   Generálny sekretár SOŠV Jozef Liba predložil návrh programu 66. VZ SOŠV, 

rokovacieho poriadku 66. VZ SOŠV a zápisnice zo 65. VZ SOŠV, ku ktorým ani jeden člen 

SOŠV nepredložil žiadnu pripomienku. Všetky dokumenty boli schválené jednohlasne 76 

hlasmi od 47 delegátov.   

 

   ● Valné zhromaždenie schválilo zápisnicu zo 65. valného zhromaždenia SOŠV. 

   ● Valné zhromaždenie schválilo rokovací poriadok 66. valného zhromaždenia SOŠV. 

   ● Valné zhromaždenie schválilo program 66. valného zhromaždenia SOŠV 

nasledovne: 

 

1. Otvorenie            Siekel  

2. Schválenie programu 66. VZ SOŠV, rokovacieho poriadku 66. VZ SOŠV a  

     zápisnice zo 65. VZ SOŠV         Liba  

3. Schválenie zloženia mandátovej a návrhovej komisie      Liba  

4. Príhovor prezidenta SOŠV         Siekel  

5. Informácia o pripravenosti účasti SR na Hry XXXIII. olympiády v Paríži 2024 Buček  

6. Schválenie výpravy SR na Hry XXXIII. olympiády v Paríži 2024    Buček  

7. Schválenie Disciplinárnej komisie SOŠV na Hry XXXIII. olympiády 

     v Paríži 2024          Buček  

8. Slovenský olympijský dom Paríž 2024             Liba/Magátová  

9. Slávnostné predstavenie poštovej známky OH Paríž 2024  

10. Diskusia  

11.Správa mandátovej a návrhovej komisie (uznesenia 66. VZ SOŠV) predseda m. a n. komisie  

12. Záver  

 

 

BOD 3: SCHVÁLENIE ZLOŽENIA MANDÁTOVEJ A NÁVRHOVEJ KOMISIE 

 

   Generálny sekretár SOŠV Jozef Liba predložil nasledovný návrh zloženia mandátovo-

návrhovej komisie 66. VZ SOŠV: predseda Marek Rojko - člen VV SOŠV, členovia Jaroslav 

Holeša – Slovenský zväz hádzanej a Boris Mlsna – Slovenská asociácia fitnes, kulturistiky 

a silového trojboja. Za návrh hlasovalo 47 prítomných delegátov s celkovým počtom 76 

hlasov.  

  

  ● Valné zhromaždenie schválilo zloženie mandátovej a návrhovej komisie  

66. VZ SOŠV nasledovne: predseda Marek Rojko, členovia Jaroslav Holeša, Boris Mlsna. 

 

 



 

 

BOD 4: PRÍHOVOR PREZIDENTA SOŠV 

 

Prezident SOŠV A. Siekel v úvode uviedol, že aj keď je hlavnou témou dnešného 

zasadnutia pripravenosť olympijského tímu na OH v Paríži, zároveň sa však aj končí 

olympijský cyklus. A. Siekel ďalej pokračoval: „Po skončení OH v Paríži bude priestor na 

bilancovanie, ale už teraz musíme skonštatovať, že je potrebné vykonať zásadné zmeny 

v správe športu na Slovenku. Častokrát sa stretávam s argumentom, že do slovenského športu 

prišlo ďaleko viac peňazí ako v minulom období a napriek tomu účasť našich olympionikov na 

olympijských hrách má klesajúcu tendenciu. Možno pre laika je toto kritérium veľmi ľahko 

vnímané a má tendenciu spraviť z toho záver, že peniaze, ktoré sa do športu investujú, nie sú 

investované efektívne. Samozrejme, že my, ktorí v športe pracujeme, chápeme širšie súvislosti 

investícií do športu. Treba realizovať kroky, ktoré povedú k rozvoju športovej infraštruktúry, 

skvalitnenia práce s mládežou, ale aj s vrcholovými športovcami. Je pre nás obrovským 

záväzkom a povinnosťou, aby sme nečakali a začali veľmi serióznu diskusiu o téme, ako ešte 

zlepšiť koordináciu stredísk vrcholového športu, ako nastaviť lepšie parametre z hľadiska 

financovania nášho Top tímu, čo má spraviť ten ktorý subjekt, ktorý je zodpovedný za výsledky 

a ktoré od nás právom očakáva športový fanúšik. My tieto diskusie vedieme priebežne a veľmi 

sa teším, že v spolupráci s Ministerstvom cestovného ruchu a športu SR sa nám darí odkrývať 

tie najpálčivejšie problémy a hľadať aj optimálne riešenia. Je naivné si myslieť, že výsledky 

tejto práce uvidíme veľmi rýchlo. To, čo sa zanedbalo celé desaťročia, sa nedá dohnať v 

priebehu pár rokov, avšak musíme postaviť pevné základy na to, aby sme mohli zodpovedne 

prehlásiť, keď prídu naši nasledovníci, že sme spravili maximum pre to, aby sa kvalita športu 

na Slovensku zlepšila a to nielen vrcholového, ale na všetkých úrovniach. Sme príkladom toho, 

že aj diskusiu na ťažké témy je možné viesť na slušnej úrovni. Musíme však skonštatovať, že 

opakovaním toho istému modelu nemôžeme očakávať zmeny.“ A. Siekel v závere poďakoval 

všetkým delegátom za ich účasť a vyslovil želanie, aby vzájomná spolupráca pokračovala aj po 

skončení OH v Paríži. Nakoniec poprial slovenskej výprave veľa úspechov na OH v Paríži.  

 

   ● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie správu prezidenta SOŠV Antona Siekela. 

 

O slovo požiadal štátny tajomník pre šport Ján Krišanda. Poukázal na to, že prebiehajú 

odborné rokovania s SOŠV, s rezortnými strediskami, ako aj so športovými zväzmi. Takisto 

uviedol, že odstraňovanie nedostatkov pri príprave športovcov a ďalších rozvojových aktivitách 

je „beh na dlhú trať“ a potvrdil slová A. Siekela, že je čas zamyslieť sa nad zmenou systému, 

aby sme vytvorili adekvátne podmienky pre našich športovcov. Informoval, že v stredu 

prebehlo aj stretnutie k novele zákona o športe, do ktorej sa zapracúvajú najmä pripomienky 

vznesené športovým hnutím. Ďalej uviedol, že do rozvoja športovej infraštruktúry poputuje viac 

investícií. Na záver poďakoval všetkým, ktorí sa starali o prípravu slovenských športovcov na 

OH v Paríži a zaželal im veľa šťastia na OH v Paríži.  

 

● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie vystúpenie štátneho tajomníka pre šport 

Ministerstva športu a cestovného ruchu SR Jána Krišandu. 

 

 

BOD 5: INFORMÁCIA O PRIPRAVENOSTI ÚČASTI SR NA HRY  

XXXIII. OLYMPIÁDY V PARÍŽI 2024 

 

Športový riaditeľ SOŠV Roman Buček predniesol informácie o príprave slovenského 

olympijského tímu na Hry XXXIII. olympiády Paríž 2024. Informoval, že posledné 3 týždne 

pred odchodom prvej skupiny športovcov na OH v Paríži prípravy vrcholia. „Máme za sebou 



 

 

obdobie intenzívnej komunikácie so športovými zväzmi, ktoré vyvrcholilo predložením 

návrhov na nomináciu športovcov a ich realizačných tímov. Na OH v Paríži 2024 pocestuje 

historicky najmenšia výprava a k dnešnému dňu má Slovensko potvrdených 25 olympijských 

miesteniek. Kvalifikačný proces je okrem atletiky a tenisu vo všetkých ostatných odvetviach 

uzatvorený. Je však stále reálne, že finálny počet športovcov sa zvýši a priblíži sa k číslu 30. 

Viacerým športovcom chýbalo k splneniu kvalifikačných kritérií povestné športové šťastie a za 

postupom zaostali iba s minimálnym odstupom. Barbora Balážová sa umiestnila tesne pod 

čiarou stolnotenisového kvalifikačného rebríčka, dobre rozbehnutú kvalifikáciu mali 

triatlonistky Zuzana Michaličková, Ivana Kuriačková aj Romana Gajdošová, pričom postupové 

miesta opustili iba krátko pred uzávierkou kvalifikačného rebríčka. Boxerku Miroslavu 

Jedinákovú delilo od účasti na olympiáde jediné miesto, keď v kvalifikačnom turnaji skončila 

na 4. mieste, pričom postupovali tri športovkyne. Talentovaná strelkyňa Kamila Novotná na 

vlaňajších Európskych hrách v Krakove vybojovala striebornú medailu, avšak olympijská 

miestenka jej ušla veľmi tesne. Po prvýkrát nebudú vo výprave rýchlostní kanoisti v kategórii 

štvorkajak, ktorí mali na vybojovanie miestenky iba jedinú príležitosť, a to na vlaňajších 

majstrovstvách sveta. Tú však nevyužili a nevyužili ani európsky reparát na vybojovanie 

miesteniek v iných kategóriách. Tiež je možné, že naša účasť bude aj bez mužského zastúpenia 

v tenise. 

Na druhej strane nečakaným postupom prekvapil jachtár Róbert Kubín, ktorý sa predstaví v 

triede windsurfing Formula Foil a po 16 rokoch nadviaže na slovenskú účasť v jachtingu. 

Vynikajúcimi výkonmi si na svetovej kvalifikácii v Bangkoku vybojovala historicky prvú 

olympijskú miestenku v boxe Jessica Triebeľová. 

Nízky počet športovcov však ovplyvní aj počet členov sprievodu. V maximálnej možnej miere 

využívame možnosti na kombinovanie všetkých daných kategórií a kombinácií možných 

akreditácií. Slovenská výprava bude na olympijských hrách rozdelená na tri časti. Tá 

najpočetnejšia bude situovaná v Paríži v novovybudovanej olympijskej dedine. Hry budú 

kompaktné, v rámci parížskych športovísk bude viac ako 80% športovcov dochádzať do 

tréningových a súťažných areálov menej ako 30 minút. Druhá časť výpravy, a to tím športových 

strelcov bude pôsobiť v dejisku streleckých súťaží 280km od Paríža v Chateauroux. Najmenšiu 

časť výpravy budeme mať lokalizovanú v dejisku jachtárskych súťaží v Marseille. V rámci 

výpravy bude pre podporu mentálnej pohody, bezpečnosti športovcov a ochranu ich práv po 

prvýkrát pôsobiť v rámci výpravy tzv. welfare officer. V nadchádzajúcich dňoch nás ešte čaká 

doladenie dátumov odletov do dejiska Hier, zabezpečenie prepravy materiálu, pričom prvá časť 

materiálu už bola do Paríža prepravená, ďalej vydávanie oficiálneho oblečenia pre členov 

výpravy či sprostredkovanie športovo-technických informácií pre jednotlivé športové odvetvia. 

Dňa 16. júla 2024 sa uskutoční slávnostný sľub výpravy do rúk prezidenta SR a vzápätí 17. júla 

2024 vycestuje prvá časť výpravy do dejiska Hier“ informoval delegátov R. Buček a na záver 

poďakoval svojim kolegom zo športového oddelenia SOŠV, ako aj zamestnancom sekretariátu 

SOŠV za spoluprácu. 

 

  ● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie informáciu o pripravenosti účasti SR  

na Hrách XXXIII. olympiády v Paríži 2024 predloženú Romanom Bučekom. 

 

 

BOD 6: SCHVÁLENIE VÝPRAVY SR NA HRY XXXIII. OLYMPIÁDY V PARÍŽI 

2024 

 

Riaditeľ športového a oddelenia SOŠV a zároveň vedúci výpravy SR na Hrách XXXIII. 

olympiády Paríž 2024 Roman Buček predložil VZ SOŠV návrh zloženia výpravy SR na Hry 

XXXIII. olympiády Paríž 2024. Dodal, že všetci nominovaní športovci majú splnené povinnosti 



 

 

voči Medzinárodnej antidopingovej agentúre a Slovenskej antidopingovej agentúre a proti 

nikomu z účastníkov nie je vedené konanie súvisiace s porušením antidopingových pravidiel. 

Navrhol a požiadal delegátov VZ SOŠV, aby splnomocnili VV SOŠV na rozhodovanie 

o schválení nominácií v prípade dodatočného pridelenia miesteniek na Hry XXXIII. olympiády 

Paríž 2024. 

Generálny sekretár SOŠV J. Liba informoval, že v zmysle Stanov SOŠV v otázkach 

súvisiacich vyslovene s olympijskými hrami sa prihliada len na hlasy členov VV SOŠV, 

zástupcov právnických osôb uvedených v čl. III bod 5 písm. a/ a členov – fyzických osôb 

uvedených v čl. III bod 4 písm. a/, písm. b/ a písm. c/. Ide tak o národné športové zväzy združené 

v medzinárodných športových federáciách, ktorých šport je zaradený do programu 

olympijských hier, ďalej prezidenta SOŠV počas výkonu svojej funkcie, člena MOV v 

Slovenskej republike a zástupcov športovcov v maximálnom počte 5, ktorí sú delegovaní 

komisiou športovcov SOŠV. 

Za schválenie výpravy hlasovalo 33 delegátov, pričom návrh bol schválený 62 hlasmi, 

nikto nehlasoval proti a nikto sa pri hlasovaní nezdržal. 

 

● Valné zhromaždenie schválilo nomináciu slovenskej výpravy na Hry XXXIII. 

olympiády Paríž 2024 v nasledovnom zložení: 

 

Atletika: potvrdení športovci – Gabriela Gajanová, Viktória Forster, chodecká štafeta 

(Hana Burzalová, Dominik Černý). Po potvrdení od Svetovej atletiky možné miestenky: 

Hana Burzalová, Dominik Černý, Mária Katerinka Czaková, Miroslav Úradník, Ján Volko, 

Daniela Ledecká.  

Realizačný tím  – Jozef Repčík (vedúci tímu), Katarína Adlerová, Roman Benčík, Matej Spišiak, 

Naďa Bendová, Ľuboš Machník, Martin Pupiš (tréneri), Marek Vrba, Eva Demešová 

(fyzioterapeuti), Rastislav Dubovský (reprezentačný tréner). Účasť trénerov bude upresnená 

podľa účasti atlétov na OH v Paríži. 

 

Box: Jessica Triebeľová. Realizačný tím –  Anton Čerednyčenko, Peter Triebeľ (osobní 

tréneri), Pavol Hlavačka (reprezentačný tréner), Lenka Bernardová, Monika Langerová 

(sparingpartnerky). 

 

Cestná cyklistika: Nora Jenčušová, Lukáš Kubiš.  Realizačný tím – Jakub Vančo (vedúci 

tímu), Martin Fraňo (mechanik), Branislav Delej (lekár). 

 

Džudo: Márius Fizeľ. Realizačný tím – Ján Gregor (tréner), Matej Hajas (sparingpartner), 

Claudia Hladíková (fyzioterapeutka). 

 

Jachting: Robert Kubín. Realizačný tím – Maciej Dziemianczuk (tréner). 
 

Kanoistika: Eliška Mintálová, Zuzana Paňková, Jakub Grigar, Matej Beňuš. Realizačný 

tím  – Martin Stanovský ml. (vedúci tímu, tréner), Matúš Hujsa, Stanislav Gejdoš, Peter Cibák 

ml., Peter Murcko (tréneri), Tomáš Martikán (videotechnik, masér), Pavel Belička 

(fyzioterapeut). 

 

Lukostreľba: Denisa Baránková. Realizačný tím  – Vladimír Hurban ml. 

 



 

 

Plávanie: Tamara Potocká, Matej Duša. Realizačný tím  – Ivana Lange (vedúca tímu), 

Tomáš Trešl (tréner). 
 

Skateboarding: Richard Tury. Realizačný tím  – Tomáš Vintr (tréner), Juraj Tury (asistent 

trénera, manažér). 

 

Stolný tenis: Wang Jang. Realizačný tím  – Szilárd Csölle (tréner). 

 

Športová streľba: Danka Barteková, Zuzana Rehák Štefečeková, Vanesa Hocková, 

Marián Kovačócy, Patrik Jány, Juraj Tužinský. Realizačný tím  – Juraj Zemko, Juraj Sedlák, 

Hubert Olejnik, Mário Filipovič, Zoltán Baláž, Miroslav Marko (tréneri), Wilbert Recabarren 

(lekár), Terézia Kočická (fyzioterapeut), Fedor Dunajčík (technik), Miroslava Hocková 

(mentálna trénerka). 

 

Tenis: po potvrdení Medzinárodnej tenisovej federácie možné miestenky: Anna Karolína 

Schmiedlová, Tereza Miháliková, Rebecca Šrámková, Jozef Kovalík, Lukáš Klein. Realizačný 

tím – Ladislav Simon (vedúci tímu, tréner), Tibor Tóth, Karol Kučera, Matej Lipták, Milan 

Martinec (tréneri). 

 

Zápasenie: Tajmuraz Salkazanov. Realizačný tím – Erik Cap (vedúci tímu, tréner), Jozef 

Kepič (asistent trénera), Achsarbek Gulajev (sparingpartner) 

 

Vedenie výpravy: Roman Buček - vedúci výpravy, Boris Demeter - zástupca vedúceho 

výpravy, Alexandra Miškovská - administrátor výpravy, Ľubomír Souček - tlačový atašé 

Roman Fano - vedúci lekár, Daniela Kňaze Doležalová - lekárka (kontaktná osoba pre 

WADA/ITA), Radovan Jambor - fyzioterapeut, Michala Bednáriková – psychológ/welfare 

officer. 

 

   ● Valné zhromaždenie poveruje Výkonný výbor SOŠV, aby po dni 28. jún 2024 

rozhodol  o schválení nominácií na základe dodatočného pridelenia miesteniek na Hry XXXIII. 

olympiády v Paríži 2024 pre Slovensko, a taktiež o zmenách v nominácii členov výpravy, 

ktoré môžu nastať po jej schválení na 66. valnom zhromaždení SOŠV z dôvodu 

nepredvídateľných okolností.   

 

 

BOD 7: SCHVÁLENIE DISCIPLINÁRNEJ KOMISIE SOŠV NA HRY XXXIII. 

OLYMPIÁDY V PARÍŽI 2024    

Roman Buček následne predložil v ďalšom bode zasadnutia VZ SOŠV návrh obsadenia 

disciplinárnej komisie SOŠV na Hry XXXIII. olympiády Paríž 2024 v nasledujúcom zložení: 

Roman Buček (vedúci výpravy), Roman Fano (hlavný lekár výpravy), Danka Barteková 

(zástupkyňa športovcov), Jozef Repčík (zástupca trénerov), Anton Siekel/Jozef Liba (zástupca 

SOŠV).  

Disciplinárnu komisiu SOŠV na Hry XXXIII. olympiády Paríž 2024 schválili 33 

delegáti VZ SOŠV s celkovým počtom 62 hlasov. 

● Valné zhromaždenie schválilo zloženie disciplinárnej komisie SOŠV na Hry XXXIII. 

olympiády v Paríži 2024 nasledovne: Roman Buček (vedúci výpravy), Roman Fano (hlavný 



 

 

lekár výpravy), Danka Barteková (zástupkyňa športovcov), Jozef Repčík (zástupca trénerov), 

Anton Siekel/ Jozef Liba (za SOŠV). 

 

BOD 8: SLOVENSKÝ OLYMPIJSKÝ DOM PARÍŽ 2024   

 

Generálny sekretár J. Liba v nasledujúcom bode zasadnutia predstavil projekt 

Slovenského olympijského domu v Paríži. Ako uviedol: „V súvislosti s Hrami XXXIII. 

olympiády v Paríži ide o úplne nanovo ponímaný projekt olympijských domov, ako sme ich 

doposiaľ poznali, a to hlavne tým, že organizačný výbor Hier v Paríži ponúkol možnosť 

zorganizovať unikátne spoločenstvo národných olympijských domov v jednotnom priestore. 

Týmto priestorom je mestský park La Villette v obvode č. 18, ktorý ponúka v rámci 

olympijského programu unikátne „olympijské expo“ ako miesto, kde budú národné olympijské 

domy rôznych štátov ponúkať niečo, čo je pre ich krajiny veľmi jedinečné a ktoré sa doposiaľ 

v takomto koncentrovanom prostredí nikdy na olympiáde neuskutočnilo. Treba povedať, že v 

našom prípade je to aj vďaka tomu, že od vzniku nového Ministerstva cestovného ruchu a športu 

SR sme mali aktívnu spoluprácu. Cestovný ruch zastupuje organizácia SLOVAKIA TRAVEL, 

s ktorou sme spolupracovali na tom, aby tento projekt bol výnimočný a mimoriadne 

reprezentatívny. Nakoľko sa Hry uskutočnia vo Francúzsku a francúzsky jazyk patrí k dvom 

oficiálnym olympijským jazykom, tak sme zvolili tentokrát francúzsky názov slovenského 

olympijského domu a budeme ho prezentovať ako Maison Slovaque. V deň otváracieho 

ceremoniálu cez tento mestský park pobeží aj olympijská pochodeň s olympijským ohňom 

a v blízkosti prebehne slávnostné nalodenie olympijského ohňa na loď. Návštevníci Maison 

Slovaque, ktorí sa v tom čase v ňom budú nachádzať, tak budú mať unikátnu príležitosť priamo 

vidieť olympijský oheň pred jeho nalodením na loď. Je potrebné povedať, že ústredným 

národným domom bude francúzsky dom, čo samozrejme zvýši atraktivitu tohto priestoru. 

Prevádzka Maison Slovaque bude zahájená v deň otváracieho ceremoniálu 26. 7. 2024 a od 27. 

7. 2024 do 11. 8. 2024 bude v plnej prevádzke každý deň v čase od 10:00 do 23:00 hod.“ Na 

záver J. Liba pozval všetkých do Maison Slovaque a požiadal generálnu riaditeľku SLOVAKIA 

TRAVEL Ivanu Vala Magátovú, aby prítomných delegátov oboznámila s konceptom 

fungovania Maison Slovaque. 

 

I. Vala Magátová pokračovala k projektu Maison Slovaque: „Chceli sme urobiť niečo 

zaujímavé, hravé, niečo, čo by pútavým spôsobom predstavilo Slovenskú republiku. 

Vizualizácia Maison Slovaque teda vychádza z komunikačného konceptu Slovensko prekvapí 

a logo aj grafické prvky sú variáciou vizuálneho konceptu našich kampaní. Základnou farbou 

je farba modrá, ktorá je kombinovaná s bielou, pričom biele linky budú predstavovať jednak 

vodné toky, ako aj naše pohoria. Máme tu samozrejme aj červenú farbu. Tie červené prvky sú 

floristické, pochádzajú z ľudovej slovesnosti a predstavujú akúsi srdečnosť, hravosť, 

otvorenosť. Priestorové riešenie bolo trochu komplikované, pretože plocha nie je až taká veľká, 

ale našou úlohou bolo vytvoriť zázemie pre relax, zábavu a oddych. Celá plocha bude oplotená 

a plot bude tvoriť akúsi marketingovú kampaň, pričom z vnútornej strany môže byť plot použitý 

aj na relax a oddych. Plocha je rozdelená na reštauračnú, relaxačnú a prezentačnú časť, kde je 

aj pódium, na ktorom budú vystupovať kapely. Počas celého diania Hier bude v Maison 

Slovaque štúdio Funrádia, takže všetky zaujímavé veci a informácie sa automaticky budú 

prenášať na Slovensko, ďalej bude možnosť občerstvenia, budú tu vystupovať živé kapely, 

fotostena, premietať sa budú filmy, prostredníctvom ktorých návštevníci môžu spoznať našu 

krajinu. Takisto tu bude cyklistický trenažér, vďaka ktorému sa návštevníci virtuálne dostanú 

na Slovensko a svojou energiou pri bicyklovaní môžu vytvoriť vodnú hmlu. Ďalej tu budú aj 

rôzne workshopy zamerané na učenie ľudového tanca či predstavenie krojov. Web stránku 



 

 

www.house.olympic.sk budeme napĺňať zaujímavými informáciami, ale bude tiež dôležitá pre 

registráciu návštevníkov Maison Slovaque.“ Na záver popriala veľa úspechov celej slovenskej 

výprave na OH v Paríži. 

 

Generálny sekretár J. Liba, požiadal kolegyňu Dianu Kosovú, aby predstavila projekt 

Olympijského festivalu organizovaného SOŠV v areáli jazera Kuchajda. „Keď sme začínali s 

myšlienkou Olympijského festivalu, tak cieľom bolo priniesť kúsok olympijských hier aj k nám 

na Slovensko a prepojiť na jednom mieste šport, kultúru, zábavu, oddych, ale aj priniesť radosť 

z pohybu deťom, rodinám, seniorom a takisto aj zdravotne znevýhodneným obyvateľom. 

Chceli sme, aby tento festival bol dostupný pre každého bez rozdielu, preto je počas celých 17 

dní, teda v termíne 26. 7 .2024 – 11. 8. 2024 bezplatný pre všetkých účastníkov, ktorí naň prídu 

a snažíme sa o naplnenie motta Hier v Paríži a teda, že Hry sú otvorené pre všetkých. Niektoré 

aktivity spojené s festivalom budú prebiehať v Múzeu SOŠV a v športovej hale, ktorá patrí 

Domu športu. Jedna časť areálu jazera Kuchajda bude patriť partnerskej a súťažnej zóne. 

Festival bude naplnený rôznymi športami, pričom každý deň bude vybraný do popredia jeden 

šport, ktorému bude patriť aj hlavné pódium. Športové zväzy tak budú mať príležitosť čo 

najlepšie odprezentovať svoj šport. Prebiehať budú športové súťaže, z ktorých niektoré sú 

zaradené do kalendárov medzinárodných podujatí, ale aj také, ktoré budú otvorené pre 

verejnosť. Takisto sa tu budú odohrávať rôzne diskusie, vzdelávanie, pričom spolupracujeme 

aj so Slovenskou antidopingovou agentúrou. Predstavíme tiež športovcov v našom projekte 

Juniorský olympijský tím, ako aj ďalších partnerov a inštitúcie. Na vedľajšom pódiu na opačnej 

strane jazera Kuchajda bude prebiehať priamy prenos z Hier XXXIII. olympiády v Paríži, 

pričom tu budeme aj prezentovať športovcov, ktorí sa vrátia z Hier. Prebiehať budú aj rôzne 

umelecké vystúpenia, ktoré zastrešia kultúrnu časť programu Olympijského 

festivalu“ informovala D. Kosová. V závere poďakovala všetkým spolupracujúcim športovým 

zväzom a inštitúciám, najmä Mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, ako aj Hlavnému mestu 

Bratislava, ktoré pomáhajú inštitucionálne so zabezpečením Olympijského festivalu. Ďalšími 

spolupracujúcimi inštitúciami sú: Ministerstvo obrany SR a Dukla Banská Bystrica, 

Ministerstvo vnútra SR a Športové centrum polície, Ministerstvo cestovného ruchu a športu  SR 

a Národné športové centrum, Slovenský paralympijský výbor, Slovenský deaflympijský výbor

, Špeciálne olympiády, Slovenská antidopingová agentúra, Národná transfúzna stanica SR, 

Východoslovenský ústav srdcových a cievnych chorôb a Francúzske veľvyslanectvo. 

 

● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie informáciu o Slovenskom dome na Hrách 

XXXIII. olympiády v Paríži 2024, predloženú Jozefom Libom a Ivanou Vala Magátovou, aj 

informáciu o Olympijskom festivale v Bratislave, prednesenú Dianou Kosovou. 

 

 

9. SLÁVNOSTNÉ PREDSTAVENIE POŠTOVEJ ZNÁMKY OH PARÍŽ 2024 

 

J. Liba informoval, že Hry sprevádzajú aj malé umelecké drobnosti, ktoré boli doteraz 

zvykom, a to špeciálne editovaná poštová známka, ako aj mince od Národnej banky Slovenska. 

„Bohužiaľ mince k dnešnému dňu ešte nie sú pripravené, ale budú pripravené tesne pred Hrami. 

Naopak, veľmi sa teším, že dnes je práve ten správny deň, keď Slovenská pošta vydáva 

olympijskú známku pri príležitosti Hier XXXIII. olympiády v Paríži“ dodal J. Liba a požiadal 

generálneho riaditeľa Slovenskej pošty Vladislava Kupku, ako aj autora poštovej známky Petra 

Augustoviča, aby ju prišli predstaviť. 

 

V. Kupka poďakoval za slovo a uviedol: „Vydávanie známky s olympijskou tematikou 

je vlastne tradícia. Je to už takmer 70 rokov, kedy bola na našom území vydaná prvá známka v 

http://www.house.olympic.sk/


 

 

roku 1956 pri príležitosti konania olympiády v Melbourne. Verím, že v tejto tradícii budeme 

naďalej pokračovať.“ V. Kupka záverom prisľúbil darovať SOŠV špeciálnu olympijskú 

známku vydanú pri príležitosti konania olympiády v Los Angeles v roku 1984, ktorá však bola 

stiahnutá z obehu kvôli bojkotu Československa a ktorá má významnú hodnotu.  

 

Martin Vančo, kurátor viacerých výstav autora známky Petra Augustoviča, predstavil 

známku ako dvojznámku, ktorá na ľavej strane prezentuje lukostreľbu paralympijskú a na 

pravej strane lukostreľbu olympijskú. Všetko je prevedené vo farbe trikolóry francúzskych 

národných farieb a spojovací motív tvorí to, čo je pre Paríž ikonické, a to Eiffelova veža.  Táto 

dvojznámka sa samozrejme dá odtrhnúť a teda fungujú samostatne. Nominálna hodnota je 1,50 

EUR a korešponduje s cenou za list druhej triedy do Európy.  

 

Autor známky P. Augustovič poďakoval za pomoc pri tvorení špeciálnej poštovej 

známky.  

 

Olympionička Alexandra Miškovská (Longová), ktorá je vyobrazená na poštovej 

známke pristúpila k inaugurácii známky vystrelením šípu do jej stredu.  

 

  ● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie slávnostné predstavenie poštovej známky 

k olympijským hrám a paralympijským hrám 2024 v Paríži. 

 

10. DISKUSIA  

 

Generálny sekretár SOŠV J. Liba vyzval prítomných delegátov na diskusiu. 

 

O slovo sa prihlásil K. Haťapka. Vyjadril znepokojenie ohľadom možného búrania 

zimného štadiónu. Poprosil vedenie SOŠV, aby si toho všimlo a požiadal, aby sa pred búraním 

starého štadióna najskôr postavil nový štadión. Následne poďakoval za slovo.  

 

O slovo sa ďalej prihlásil aj prezident Slovenského atletického zväzu P. Korčok. Pozval 

prítomných delegátov na Majstrovstvá Európy v atletike do 18 rokov, ktoré sa uskutočnia 

v Banskej Bystrici v dňoch 18. 7. 2024 – 21. 7. 2024 a poďakoval všetkým, ktorý sa podieľajú 

na organizácii tohto podujatia.  

 

 

11. SPRÁVA MANDÁTOVEJ A NÁVRHOVEJ KOMISIE (UZNESENIA 66. VZ SOŠV)  

  

   Predseda mandátovej a návrhovej komisie 66. VZ SOŠV Marek Rojko predložil návrh 

uznesení 66. VZ SOŠV. Konštatoval, že všetky hlasovania boli v súlade so stanovami a boli 

platné. Návrh uznesení bol schválený jednohlasne. Za hlasovalo 49 prítomných delegátov 

s počtom hlasov 79.  

 

   ● Valné zhromaždenie zobralo na vedomie správu mandátovej a návrhovej komisie 

zo 66. VZ SOŠV. 

 

   ● Valné zhromaždenie schválilo uznesenia zo 66. VZ SOŠV. 

 

 

 

 



 

 

12. ZÁVER 

 

Prezident SOŠV Anton Siekel na záver poďakoval rodinám olympionikov, pretože  

bez ich podpory by bolo náročné kvalifikovať a zúčastniť sa na olympijských hrách, ďalej 

poďakoval všetkým trénerom a organizačným tímov športovcov, funkcionárom zväzov, ako aj 

partnerom SOŠV a všetkým delegátom, ktorí sa zúčastnili zasadnutia VZ SOŠV. Verí, že OH 

v Paríži prinesú čo najviac úspechov slovenských športovcov.  

 

 

V Bratislave dňa 12. júla 2024 

 

 

Zapísal: Patrik Hrbek, právnik SOŠV, v. r. 

 

 

Overil: Anton Siekel, prezident SOŠV, v. r. 

 

  



 

 

UZNESENIA 
zo 66. valného zhromaždenia 

Slovenského olympijského a športového výboru (VZ SOŠV),  

konaného dňa 28. júna 2024 v hoteli NH Gate One v Bratislave 

 

66. VALNÉ ZHROMAŽDENIE SOŠV 
 

A.    SCHVAĽUJE: 

1. Program 66. valného zhromaždenia SOŠV. 

2. Rokovací poriadok 66. valného zhromaždenia SOŠV. 

3. Zápisnicu zo 65. valného zhromaždenia SOŠV. 

4. Zloženie mandátovej a návrhovej komisie 66. VZ SOŠV nasledovne: predseda Marek  

Rojko, členovia Jaroslav Holeša a Borisa Mlsna. 

5. Nomináciu slovenskej výpravy na Hry XXXIII. olympiády v Paríži 2024 tak, ako bola 

v písomnej podobe predložená Romanom Bučekom. 

6. Princíp akceptácie dodatočne pridelených miesteniek na Hry XXXIII. olympiády 

v Paríži 2024 pre Slovensko.  

7. Zloženie disciplinárnej komisie SOŠV na Hry XXXIII. olympiády v Paríži 2024 

nasledovne: Roman Buček (vedúci výpravy), Roman Fano (hlavný lekár výpravy), 

Danka Barteková (zástupkyňa športovcov), Jozef Repčík (zástupca trénerov), Anton 

Siekel/ Jozef Liba (za SOŠV). 

8. Uznesenia zo 66. VZ SOŠV. 

 

B.    BERIE NA VEDOMIE: 

1. Správu prezidenta SOŠV Antona Siekela. 

2. Vystúpenie štátneho tajomníka MCRŠ SR pre šport Jána Krišandu. 

3. Informáciu o pripravenosti účasti SR na Hrách XXXIII. olympiády v Paríži 2024, 

predloženú Romanom Bučekom. 

3. Informáciu o Slovenskom dome na Hrách XXXIII. olympiády v Paríži 2024, 

predloženú Jozefom Libom a Ivanou Vala Magátovou, aj informáciu o Olympijskom 

festivale v Bratislave, prednesenú Dianou Kosovou. 

4. Slávnostné predstavenie poštovej známky k olympijským a paralympijským hrám 2024 

v Paríži. 

5.  Správu mandátovej a návrhovej komisie zo 66. VZ SOŠV. 

 

C.    POVERUJE: 

1. Výkonný výbor SOŠV, aby po 28. júni 2024 rozhodol  o schválení nominácií na základe 

dodatočného pridelenia miesteniek na Hry XXXIII. olympiády v Paríži 2024  

pre Slovensko,  a taktiež o zmenách v nominácii členov výpravy, ktoré môžu nastať  

po jej schválení na 66. valnom zhromaždení SOŠV z dôvodu nepredvídateľných 

okolností.   

 

 

V Bratislave, 28. júna 2024  

 

Marek Rojko, predseda mandátovej a návrhovej komisie 

Jaroslav Holeša a Boris Mlsna, členovia mandátovej a návrhovej komisie 

 


